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第一部分第一部分
Section 1

练习一，问题一至五练习一，问题一至五
Exercise 1  Questions 1–5

你将听到几个中文句子，每个句子两遍。在唯一正确的方格内打勾
（✓）回答问题。
You will hear some short phrases in Chinese. You will hear each phrase twice. Answer each 
question by ticking (✓) 1 box only.

你在中国。
You are in China.

1 在家里，你听到：

 今天吃什么？

[1]

2 在商店，你听到:

 什么很贵？

[1]

3 在餐馆，你听到:

 弟弟想喝什么？

[1]
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4 在街上，你听到：

 什么很好看？

[1]

5 在教室，你听到：

 小红做什么？

[1]

[Total: 5]
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练习二，问题六至十练习二，问题六至十
Exercise 2  Questions 6–10

张文在讲他和好朋友度过的一天。请看图片。
Zhang Wen talks about what he did yesterday with his friend. Look at the pictures.

请听下面的对话，在唯一正确的方格内打勾（✓）回答问题。
Listen, and answer each question by ticking (✓) 1 box only.

6 09:00

[1]

7 11:00

[1]

8 14:00

[1]
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9 18:00

[1]

10 20:00

[1]

[Total: 5]
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第二部分第二部分
Section 2

练习一，问题十一至十五练习一，问题十一至十五
Exercise 1  Questions 11–15

你刚到一所新学校，老师给你介绍校园。请看图片。
You just arrived at a new school and the teacher talks to you about the school campus. 
Look at the pictures.

请听下面的录音，将图片旁的字母分别填入适当的方格内。
Listen, and put the correct letter in the appropriate box.

11  

[1]

D E F

A B C
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12

[1]

13 

[1]

14 

[1]

15  

[1]

[Total: 5]
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练习二，第十六个问题练习二，第十六个问题
Exercise 2  Question 16

快放春假了，小强和小华一起为同学们安排假期活动。请看图片。
Spring holiday is fast approaching. Xiaoqiang and Xiaohua are planning holiday activities for 
their classmates. Look at the pictures.

请听下面的对话，在五个正确的方格内打勾（✓），标明同学们的春假
活动安排。
Listen, and tick (✓) 5 boxes to show the activities planned for the Spring holiday.

[Total: 5]

A B C

D E F

G H I
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第三部分第三部分
Section 3

练习一，问题十七至二十一练习一，问题十七至二十一
Exercise 1  Questions 17–21

同学们一起谈他们将来想做什么工作。请看图片。
Classmates talk about the type of job they would like to do in the future. Look at the pictures.

请听下面的录音，选择正确的图片回答问题，将字母填入方格内。
Listen, and for each young person choose the correct letter.

17 晶晶 (Jingjing) [1]

18 大力 (Dali) [1]

19 小红 (Xiao Hong) [1]

20 小刚 (Xiao Gang) [1]

21 冰冰 (Bingbing) [1]

[Total: 5]

A B C

D E

F G
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练习二，问题二十二至二十五练习二，问题二十二至二十五
Exercise 2  Questions 22–25

对一名在法国的中国留学生的采访 
An interview with a student from China studying in France

请先阅读一下问题。
Read the questions.

请听下面的采访，用中文或拼音回答问题。
Listen, and answer the questions in Chinese. You may write your answers in Chinese characters 
or pinyin.

22 王兰学习什么专业？

  ........................................................................................................................................................ [1]

23  周末和假日王兰做些什么?

  ........................................................................................................................................................ [1]

 [PAUSE]

24 王兰为什么选择在法国留学？

 (i)  ................................................................................................................................................... [1]

 (ii) ................................................................................................................................................... [1]

25 为什么王兰毕业后要回中国？

  ........................................................................................................................................................ [1]

[Total: 5]



11

0547/13/M/J/15© UCLES 2015 [Turn over

1111

BLANK PAGE



0547/13/M/J/15© UCLES 2015

Permission to reproduce items where third-party owned material protected by copyright is included has been sought and cleared where possible. Every 

reasonable effort has been made by the publisher (UCLES) to trace copyright holders, but if any items requiring clearance have unwittingly been included, the 

publisher will be pleased to make amends at the earliest possible opportunity.

To avoid the issue of disclosure of answer-related information to candidates, all copyright acknowledgements are reproduced online in the Cambridge International 

Examinations Copyright Acknowledgements Booklet. This is produced for each series of examinations and is freely available to download at www.cie.org.uk after 

the live examination series.

Cambridge International Examinations is part of the Cambridge Assessment Group. Cambridge Assessment is the brand name of University of Cambridge Local 

Examinations Syndicate (UCLES), which is itself a department of the University of Cambridge.

BLANK PAGE

12


